
 

’Geen één jonge gans meer gezien in de 

stad’ 

NHD 09 juli 11, 

DEN HELDER - Het nestbeheer van ganzen in de stad werkt. Fauna adviseur Peter van 

Poelgeest werd dit voorjaar door de gemeente Den Helder ingehuurd om de overlast van 

ganzen aan te pakken. En met succes:,,Ik heb geen één jonkie meer gezien’’.  

Van Poelgeest trok er weken lang op uit om nesten met eieren te vinden. De eieren dompelde 

hij vervolgens onder in olie waardoor de poriën van de eieren dicht slibben en het embryo 

stikt.  

 

In totaal heeft Van Poelgeest dit broedseizoen 41 nesten ontdekt op een populatie van 92 

ganzen. ,,Vrij normaal’’, zegt hij. ,,Wat wel opviel is het aantal eieren dat ik heb gevonden: 

348. Dat zijn er echt heel veel voor deze populatie. Komt mede doordat de ganzen het in Den 

Helder gewoon te goed hebben, mensen voederen de beesten teveel bij.’’ 

Niet alle Nieuwvdiepers zijn zo goed voor de ganzen. „In de Vechtstraat heb ik heb vernielde 

nesten van zo'n vijftien ganzen aangetroffen. Via via heb ik vernomen dat de jeugd daar zat te 

rommelen aan deze nesten." 

Of hij volgend jaar weer de nesten in de Marinestad afstruint, is nog niet zeker. „Ik hoor het 

vanzelf wel als ze mij weer willen hebben."   

  

 


